
Rebuig a Vidreres per un informe sobre l'aigua

Una representant de la Goba no ent�n per qu� el Consell ha cobrat 110.000 euros

L'alcalde, Jordi Camps, a la dreta, at辿n els ve誰ns

concentrats el 26 de juny a l'ajuntament contra els

talls d'aigua Foto: LL. S.

La representant de la plataforma independent de la urbanitzaci� de

la Goba de Vidreres, Beatriz Gil, ha criticat que l'Ajuntament hagi

delegat al Consell Comarcal de la Selva la diagnosi per posar remei

als problemes de l'aigua. Gil critica que l'equip de govern, de CiU,

hagi f irmat un conveni amb el Consell, pel qual li ha pagat 110.000

euros perqu� prengui decisions.

Gil lamenta que l'informe encarregat a l'abril per l'Ajuntament

Ònom�s ofereix assessorament t�cnic i jur�dicÓ. La representant de

la Goba critica que la colálaboraci� del Consell inclogui la

subcontractaci� de l'empresa ABM. ÒEls ve�ns hem de pagar una

despesa per un altre informe quan ja n'hi ha hagut d'altres que ens

van costar molts diners. I no tenim, a m�s, garanties d'imparcialitat

de l'empresa [ABM]Ó, lamenta Gil.

La comissi� de l'aigua del dia 8 va servir perqu� els responsables del Consell Comarcal i de l'empresa

subcontractada detallessin les possibles solucions als talls de l'aigua, que han afectat ve�ns de Terrafor tuna,

Puigvent�s, la Goba i Aiguaviva Parc. A m�s, Gil critica els serveis de l'empresa Rec Madral, que presta aigua en

algunes urbanitzacions.

Ò�s la millor maneraÓEn canvi, l'alcalde, Jordi Camps, considera que haver externalitzat l'estudi de les

def ici�ncies en l'aigua al Consell Ò�s la millor manera de resoldre els problemesÓ. ÒVam pensar que era la forma

m�s transparent i legal de fer les cosesÓ, diu. El Consell, segons el batlle, ja assumeix els treballs d'arquitectura i

d'enginyeria de l'Ajuntament de Vidreres.

Camps lamenta que la representant de la Goba Òvulgui buscar la confrontaci�Ó. Recorda que el dia 8 el secretari

de l'Ajuntament va donar detalls del proc�s a Gil. ÒFa m�s de vint anys que busquem solucions a l'aigua; ara

estem fent l'informe m�s ampliÓ, lamenta Camps. El batlle af irma que la majoria de ve�ns van comprendre, el dia

8, per qu� l'Ajuntament ha fet el conveni amb el Consell.
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